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Protokół Nr 11/2019 

posiedzenia  

Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w dniu 20 listopada 2019 r.  

 

 

I. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Jan Bobek stwierdzając quorum otworzył posiedzenie Komisji Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. Następnie przywitał Członków Komisji oraz przybyłych gości. 

 

Załącznik nr 1, 2 

 

II. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Członkowie Komisji otrzymali porządek posiedzenia  

i dodał, że w trybie pilnym wpłynął projekt uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego przez Pana R. P. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały  

Nr XXIV/465/08 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r.  

w sprawie „Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. Ponadto 

wyjaśnił, że zmianie uległ tytuł projektu uchwały dot. aktualizacji Programu ochrony środowiska, 

który przyjął brzmienie: projekt uchwały w sprawie określenia Aktualizacji Programu ochrony 

środowiska przed hałasem określonego uchwałą Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r.- w zakresie dróg krajowych. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do zaktualizowanego porządku posiedzenia. Uwag nie zgłoszono. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.   

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie materiału na XII sesję Sejmiku: 

 projektu uchwały w sprawie określenia Aktualizacji Programu ochrony środowiska przed 

hałasem określonego uchwałą Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

z dnia 30 grudnia 2014 r.- w zakresie dróg krajowych. 

 projektu uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Pana R. P. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 

„Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 

4.  Sprawy różne i wolne wnioski: 

 informacja dotycząca przyznanych dotacji dla biogazowni rolniczych, których budowa 

 na terenie województwa warmińsko-mazurskiego została dofinansowana ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego WiM. 

5.  Przyjęcie Protokołu nr 10/2019 z 17 października 2019 r.  

6.  Zakończenie posiedzenia. 

 

III. Zaopiniowanie materiału na XII sesję Sejmiku: 
 

 projekt uchwały w sprawie określenia Aktualizacji Programu ochrony środowiska 

przed hałasem określonego uchwałą Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r.- w zakresie dróg krajowych. 
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Przewodniczący Komisji poprosił Dyrektora Departamentu Ochrony Środowiska, p. Bogdana Meinę 

o przedstawienie projektu uchwały.  

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska, p. Bogdan Meina tytułem wprowadzenia wyjaśnił,  

że środki na Aktualizację Programu pochodzą z budżetu państwa, które przekazuje Wojewoda. 

Następnie poinformował, że na spotkaniu obecny jest przedstawiciel firmy InterNoise, Wykonawcy 

Aktualizacji Programu, który przedstawi proces prac nad dokumentem. Następnie przekazał 

Członkom Komisji streszczenie Aktualizacji Programu w języku niespecjalistycznym. 

 

           Załącznik Nr 3 
 

Pan Marek Jucewicz, przedstawiciel firmy InterNoise, korzystając z prezentacji multimedialnej 

omówił Aktualizację Programu. Na wstępie poinformował, że jest to drugi program w województwie 

warmińsko-mazurskim dla dróg krajowych. Wyjaśnił, że Program aktualizuje się w cyklu 5-letnim, 

a omawiany dokument jest aktualizacją Programu uchwalonego w 2014 roku. Wskazał,  

że merytoryczną podstawą niniejszego opracowania są mapy akustyczne przygotowane  

przez GDDKiA, na podstawie których dokonano identyfikacji terenów zagrożonych hałasem,  

z wyłączeniem terenów poza aglomeracją czyli miasta Olsztyna oraz terenów miejskich. Następnie 

poinformował, że obszary objęte zakresem Aktualizacji Programu znajdują się w bezpośrednim 

sąsiedztwie dróg krajowych o natężeniu ruchu powyżej 3 mln pojazdów rocznie. W dalszej kolejności 

wymienił przyczyny powstawania nadmiernego hałasu, m.in. nieprzestrzeganie dopuszczalnych 

prędkości na obszarach zabudowanych, duży udział pojazdów ciężkich w ruchu, lokalne zwiększenie 

liczby pojazdów uczestniczących w ruchu oraz lokalizację terenów zabudowy jednorodzinnej  

w bezpośrednim sąsiedztwie dróg krajowych o dużym natężeniu ruchu. Przedstawiciel firmy 

InterNoise wskazał, że Aktualizacji Programu zostały przypisane konkretne zadania mające na celu 

eliminację ponadnormatywnego hałasu, które podzielono na zadania główne oraz zadania 

wspomagające, przy czym dla odcinków objętych zadaniami głównymi obowiązkowe będą również 

zadania wspomagające. Zaznaczył, że zadania główne opierają się wyłącznie na wprowadzeniu 

ograniczenia prędkości ruchu w ciągu całej doby i przedstawił odcinki dróg objętych tymi zadaniami. 

Kontynuując wymienił zadania wspomagające i jednostki odpowiedzialne za ich wykonanie.  

Na zakończenie prezentacji p. Marek Jucewicz poinformował, że szacunkowy koszt realizacji zadań 

Aktualizacji Programu w latach 2020-2024 wyniesie 120 tys. zł. Dodał także, że pierwsze 

raportowanie nastąpi 2,5 roku po uchwaleniu Programu, a drugie przed końcem ustawowego terminu 

jego obowiązywania.  

 

           Załącznik Nr 4 

 

Przewodniczący Komisji podziękował za prezentację materiału sesyjnego i otworzył dyskusję. 

 

Radny Jacek Pawlik zapytał, czy były przeprowadzone badania dotyczące wpływu przekroczenia 

tonażu na intensywność hałasu.  

 

Przedstawiciel firmy InterNoise, p. Marek Jucewicz potwierdził, że przekroczenie tonażu wpływa na 

koleinowanie dróg, a tego typu badania przeprowadza Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  

i Autostrad.  

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie określenia Aktualizacji Programu ochrony środowiska przed hałasem określonego 

uchwałą Nr III/42/14 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2014 r.-  

w zakresie dróg krajowych.  

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0.  
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 projekt uchwały w sprawie wezwania Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

przez Pana R. P. do usunięcia naruszenia prawa dotyczącego uchwały Nr XXIV/465/08 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie 

„Podziału Województwa Warmińsko-Mazurskiego na obwody łowieckie”. 

 

Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska, p. Bogdan Meina poinformował, że samorząd 

województwa przygotował nowy podział województwa na 372 obwody łowieckie wraz z ich 

kategoryzacją. Wyjaśnił, że dokument zostanie przyjęty przez Sejmik Województwa w formie 

uchwały, co nastąpi przypuszczalnie w lutym 2020 roku. Wskazał, że obecnie dokument został 

skierowany do konsultacji, m.in. do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, Wojewódzkiego Sztabu 

Wojskowego, Dyrekcji Generalnej Lasów Państwowych, a także do Okręgowych Związków 

Łowieckich. Zaznaczył również, że po 15 grudnia br. dokument będzie poddany konsultacjom 

społecznym. Ponadto zwrócił uwagę, że w nowym podziale, obwody łowieckie będą zamykały się  

w granicach województwa i zostaną z nich wyłączone tereny zamieszkałe. 

Wyjaśnił, że do czasu przyjęcia nowego podziału województwa na obwody łowieckie, osoby 

fizyczne, przedsiębiorcy, a także fundacje będące właścicielami gruntów na terenie województwa 

warmińsko-mazurskiego mogą występować do Sejmiku Województwa o wyłączenie ich gruntów  

z obecnych terenów obwodów łowieckich.  

Wyjaśnił, że w takim przypadku Sejmik Województwa podejmuje uchwałę, w której przedmiotowy 

wniosek zostaje oddalony z uwagi na brak kompetencji i możliwości, które wynikają z uregulowań 

prawnych. Wskazał, że wówczas zainteresowany może zwrócić się do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Olsztynie o wyłączenie jego nieruchomości z obszaru polowań.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Za pozytywnym przyjęciem projektu uchwały głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0.  

 

IV. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

 informacja dotycząca przyznanych dotacji dla biogazowni rolniczych, których budowa 

 na terenie województwa warmińsko-mazurskiego została dofinansowana ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego WiM. 
 

Na prośbę radnego Marcina Piwowarczyka skierowaną na posiedzeniu Komisji w dniu 21 sierpnia 

2019 roku, Dyrektor Departamentu Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego,  

p. Zbigniew Cieciuch zapoznał radnych z przedmiotową sprawą.  

 

V. Przyjęcie Protokołu nr10/2019 z 17 października 2019 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi do Protokołu Nr 10/2019 z posiedzenia Komisji 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w dniu  

17 października 2019 r.  

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. Za pozytywnym przyjęciem ww. Protokołu 

głosowało 7 Członków Komisji, przeciw - 0, wstrzymało się - 0.  

 

VI. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji, p. Jan Bobek podziękował zebranym za udział w posiedzeniu Komisji 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w dniu  

20 listopada 2019 r. i zakończył posiedzenie.  
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         Przewodniczący Komisji 

 

 

         Jan Bobek 
 

Sporządziła: 

Beata Kantolak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 

 

 


